國立彰化師範大學   學年度第  學期研究生學位論文考試申請書
National Changhua University of Education __ Semester of __ Academic Year Graduate Student Dissertation Examination Application Form
一、申請學生資料Applicant student information
	系   所
Department/
Institute
	
	學  號
Student ID No.
	
	姓 名
Name
	

	學  制
Degree
	□博士班PhD Program
□碩士班Master's Program
	考試時間
Time of Examination
	     年   月   日 (星期    ) 
  (YYYY/MM/DD)     (day of week)
     午    時    分
(A.M./P.M.) (o’clock)(minutes)

	
	
	地點
Location
	

	指導教授
Advisor
（含共同指導教授）
(Including 
Co-Advisors)
	
	論 文 題 目
Dissertation Title
	


二、擬聘考試委員Proposed examination committee members
	姓名
Name
	服務單位
Service unit
	職稱
Title
	本校碩士暨博士考試規範
第6、7條之符合情形(備註)
Compliance with Articles 6 and 7 of the NCUE Master and Doctoral Degree Examination Regulations (Note)

	
	
	
	□第1款Subparagraph 1  □第2款Subparagraph 2
□第3款Subparagraph 3  □第4款Subparagraph 4

	
	
	
	□第1款Subparagraph 1  □第2款Subparagraph 2
□第3款Subparagraph 3  □第4款Subparagraph 4

	
	
	
	□第1款Subparagraph 1  □第2款Subparagraph 2
□第3款Subparagraph 3  □第4款Subparagraph 4

	
	
	
	□第1款Subparagraph 1  □第2款Subparagraph 2
□第3款Subparagraph 3  □第4款Subparagraph 4

	
	
	
	□第1款Subparagraph 1  □第2款Subparagraph 2
□第3款Subparagraph 3  □第4款Subparagraph 4

	勾選第3款、第4款情形者，經    年    月    日                                     會議通過。
If Subparagraph 3 or Subparagraph 4 is selected, it is passed in the ___________________________________meeting 
on ______/____/____ (YYYY/MM/DD).



備註：依本校「碩士暨博士學位考試規範」第6、7條之規定，各學位考試委員須符合：第1款：符合各學位職級規範之教師；第2款：符合各學位職級規範之院士；第3款：有博士學位且學術有成就；第4款：屬稀少或特殊性考試委員。其中第3款、第4款資格之認定基準，由辦理學位授予之各系、所、院務會議或學位學程事務會議定之。
[bookmark: _GoBack]Note:	According to Articles 6 and 7 of the NCUE Master's and Doctoral Degree Examination Regulations, all examination committee members must meet the following criteria: Subparagraph 1: A teacher who meets the rank requirements for the degree; Subparagraph 2: A academician who meets the rank requirements for the degree; Subparagraph 3: Holds a doctoral degree and has significant academic accomplishments; Subparagraph 4: An examination committee member with rare or unique qualities. The qualification criteria for Subparagraph 3 and Subparagraph 4 shall be established by the Department/Institute/College Affairs Meeting or Program Affairs Meeting of the Conferring Entity.
三、系(所)審查項目，申請人先行勾選並依序檢附必要資料
The applicant shall select the assessment items of the department (institute) and provide 
the necessary information in the specified order
	□論文題目及其內容符合系(所)教育目標、核心能力、課程內容及課程性質所屬領域、學術或專業實務。
The dissertation title and contents meet the educational objectives, core competencies, course contents, fields of courses, and academic or professional practices of the department (institute).
□本系（所）規定畢業學分數為    學分（必修   學分，選修   學分，論文指導   學分）。
The department (institute) requires    graduation credits (    credits for compulsory courses, 
    credits for elective courses, and    credits for dissertation advising).
□申請人已修畢學分數       學分（必修    學分，選修    學分，論文指導    學分）
  本學期尚修習        學分（必修    學分，選修    學分，論文指導    學分），符合申請學位論文口試應修課程與學分數。
The applicant has completed    graduation credits (    credits for compulsory courses, ____ credits for elective courses, and    credits for dissertation advising)
The applicant is taking    credits this semester (    credits for compulsory courses,    credits for elective courses, and    credits for dissertation advising) and meets the requirements for courses and credits for applying for dissertation oral examination.
□已檢附學生歷年成績表正本。
Original copy of the student’s academic transcript from previous years has been attached.
□除應修課程學分數，並符合系所申請學位考試資格之法規 (請填寫系所相關辦法名稱/條文/佐證名稱，並檢附佐證資料)：                                                     
In addition to the requirements for courses and credits, the applicant also meets the regulatory requirements for applying for the degree examination of the department/institute (please specify the title/articles/documentation of the relevant regulations and provide relative documents as proof):                                                              
□博士生經博士學位資格考核及格。
A PhD student who has passed the PhD candidacy review.
□檢附無違反學術倫理聲明書及論文原創性檢核比對結果。
Declaration of academic integrity and results of the dissertation originality comparison have been attached.
□檢附台灣學術倫理教育資源中心修課證明(106學年後入學適用)。
Course attendance certificate of the Center for Taiwan Academic Research Ethics Education has been attached (applicable to students enrolled starting from the 2017 academic year).
◎本次申請學位考試情形Degree examination application status：
□第一次申請First application
□曾申請，後更改論文考試日期Application previously filed but dissertation examination date was changed  
□曾申請，後撤銷論文考試Application previously filed but dissertation examination was canceled


申請日期Application date：中 華 民 國       年     月    日
(YYY / MM / DD)

申請人（簽章）                          指導教授（簽章）：                    
經檢核，上列資料無誤                            Advisor (signature)
Applicant (signature)
The aforementioned information is reviewed and verified as correct

系所檢核人員（簽章）：                   系(所)主管（簽章）：                   
Department/institute reviewer (signature)         Chair of Department/Institute (signature)
無違反學術倫理聲明書
Declaration of Academic Integrity
　　立聲明書人          ，就讀國立彰化師範大學                系(所)。於撰寫論文期間，已確實使用本校所建置之「論文原創性比對系統」(Turnitin)檢核論文內容(網址：http://www.turnitin.com/)，已提出附件檢核結果，並經指導教授檢核確認無違反學術倫理情事。如有違反，本人除願意負起法律責任，須無條件同意由教育部及國立彰化師範大學註銷本人之碩(博)士學位，絕無異議。
The undersigned _________________ is a student of the Department (Institute) of ________________, National Changhua University of Education. I have rigorously employed the "dissertation originality check" (Turnitin) set up by NCUE during the preparation of the dissertation (URL: http://www.turnitin.com/), and filed the results of the check in the attachment, which has been reviewed by the advisor to verify that there has been no violation of academic integrity. If there is any violation, I shall bear legal liabilities and I agree that the Ministry of Education and National Changhua University of Education may unconditionally revoke my master (PhD) degree without objection.

	比對結果Comparison Results

	論文題目Dissertation title：
總相似度(請填寫百分比) Total similarity (please specify percentage)：        %

※總相似度百分比上限，由系所依其學術專業訂定或由指導教授認定。
※ The maximum permissible total similarity score shall be set by the department or institute in accordance with its academic and professional requirements or determined by the advisor.

比對時間Time of comparison：     年      月      日(YYYY / MM / DD)

	論文是否剽竊學生自我檢核Student self-evaluation on plagiarism in the dissertation
□未有「欺騙」及他人代寫之情事。
The dissertation does not contain "fraud" and is not written by someone other than the student.
□非「拼湊」而產生（文句非僅由多種來源直接組合而成）。
The dissertation is not created by "putting together" several sources (the next are not direct 
combinations of several sources).
□若有引用，皆已適當註明來源。
Any citation is provided with the source where appropriate.
□若直接引用，已適當使用引號。
Any direct citation is provided with appropriate quotation marks.
□其他說明Other explanation：

聲明人(申請學生簽名)Undersigned (applicant student’s signature)：  　　　 　 
聯絡電話Contact number：
聯絡地址Mailing address：
日期Date：

指導教授簽名：                             中華民國　　年   月   日
Advisor’s signature                                         (YYY / MM / DD)


備註Notes：
1.申請書及聲明書系(所)留存正本，影本送註冊組。
The original copies of the application form and declaration shall be kept by the department 
(institute) and photocopies shall be delivered to the Registration Section.
2.申請書及聲明書內容可依系所需求增加項目或欄位，整合系所原有表件。
Items and fields may be added to the application form and declaration and integrated with the existing 
forms of the department/institute based on the requirements of the department/institute. 
3

